
Referat																																																																																																								Tirsdag	d.07.06.2016		
 
 

Andelsboligforeningen Naverparken 
 

Bestyrelsesmøde kl.: 1830 med mad. 
Mødested: Anni 
Mødedato: 07-06-2016 
Deltagere: Helle (HS), Henrik (HJ) Anni (AB) Ole(OH) Vibeke (VH) 
 

Dagsorden: 
1. Emner v/ AB  

• Nyt forslag til bunddækkebeplantningen (Venca) i Naverparken 
Ny aftale, på tilbuddet og udregningen på beplantningen ikke holder.  
tilbuddet bliver 32.600, - kr. dyrere end først antaget. 
 

• Tilbuddet, (beplantning af fællearealerne) er sat i bero. 
Der kommer en skriftlig forklaring ud til alle beboere, inden længe. 
 

Ny kontrakt med YouSee:  
Der kommer skriftligt materialer ud fra YouSee (Fx leje for den nye tv boks - 30kr/mdr., der kan 
optage og pause i udsendelserne m.m.) 
 

• Varnys rapport til fremtidige reparationer på vandskader 
Varny har udarbejdet en god rapport, som er videresendt til Willy tømmerforretning som har 
lavet reparationerne i 11E- 11B- 11U - 9G og 9F (udført af Willys Tømre) han har nu lavet en del 
af arbejdet om, (reklamationer) da vi ikke accepterede de høje regninger og udførelsen af 
arbejdet. 
 

• Willys tømreforretning (Lars´s) svar tilbage på rapporten. 
Willys tømrer, sendte en mail til os, hvor han blev meget vred over bestyrelsens indblanding i 
hans arbejde, vi har fortalt ham både skriftligt og personligt hvad han skal reparere og i hvilket 
omfang, han har pt. en bestilt opgave tilbage i 9C, og det bliver måske den sidste opgave han 
skal udføre for Naverparken. 
 

• Jørn har udbedret træfacaderne 8 steder, med flækkede træbrædder og et knust afløbsrør m.m. 
• Stor TAK til: Varny, Jimmy, Jørn og Fritz, fra bestyrelsen for arbejdet med gennemgang af 

vandskadeproblemerne i Naverparken hvor der er lavet stikprøver flere steder. - AB indkøber 
gavekort 

 

• Mail til ventelisten, ang. indbetalingen af de 100,- kr. til d. 1.august 2016 (hvert år) 
Er sendt du. - Der er ikke mange der melder fra, og der er kommet 6 nye tilmeldinger. 
 

2. Maleren: tilbud på udvendig maling af affaldsskurene. v/Ole  
     Malerarbejde: Tilbud på maling af skurene 13.755, - kr. 
     OH: kontakter maler for at få ham ned i pris.  
 

3. Budget v/ Helle - Ok 
• Hvor mange har indbetalt til ventelisten - Vi kan ikke lave en optælling af hvor mange vi har på    

ventelisten før efter 1. august 
• Bestyrelsen holder nu sommerferie, og mødes igen d. 13. september 2016, men har i presserende 

emner, er i selvfølgelig altid velkommen til at ringe eller sende en mail.  
 

4. Evt. 
Obs: INGEN cykler i affaldsskurene.  
Opbevaring af ting i affaldsskurene, må kun placeres der, hvis der er en aftalt med naboerne og 
hvis genstande er til fælles afbenyttelse for dem der er tilknyttet affaldsskuret.  
 

Der kommer et nyt affaldssystem på sigt. 
 

 
Venlig Hilsen Bestyrelsen 


